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Protokół nr XXVI/2013 
z sesji Rady Gminy w Krzemieniewie 

z dnia 27 lutego 2013 r. 
 

 

Sesja Rady Gminy w Krzemieniewie odbyła się 27 lutego 2013 r. o godz. 1300 w Sali 

Urzędu Gminy w Krzemieniewie. 

Otwarcia obrad dokonał przewodniczący Rady Stanisław Osięgłowski, który serdecznie 

powitał obecnych radnych a w imieniu Rady zaproszonych gości: Andrzeja Pietrulę – Wójta 

Gminy, Ryszarda Patelkę zastępcę Wójta, Dorotę Andrzejewską Skarbnika Gminy,   Longinę 

Szulc Sekretarz Gminy  oraz Sołtysów. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokółu. 

Następnie Przewodniczący - na podstawie listy obecności - stwierdził, że w obradach 

bierze udział 15 radnych i że wobec tego Rada jest władna do podejmowania uchwał.  

Przewodniczący zaproponował następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej Sesji. 
3. Pytania, wnioski, interpelacje radnych. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmiany w budżecie gminy Krzemieniewo na 

2013 r. ( druk nr 137) 
5. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

na lata 2013 - 2023 . ( druk nr 138) 
6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Leszczyńskiego 

w 2013 r. ( druk nr 139) 
7. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Krzemieniewo. (druk 
nr 140) 

8. Podjęcie uchwały w sprawie kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli 
szkół i placówek prowadzonych przez Gminę Krzemieniewo. ( druk nr 141) 

9. Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
nauczycieli dla, których wymiar ten jest nieokreślony. ( druk nr 142)  

10. Podjęcie uchwały w sprawie Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Krzemieniewie. (druk nr 143) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie  
Gminy Krzemieniewo. ( druk nr 144)  

12. Podjęcie uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Krzemieniewo. ( druk nr 145) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2013 rok. ( druk nr 146) 
14. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi w roku 

2012 . 
15. Odpowiedzi na pytania, wnioski i interpelacje. 
13. Wolne głosy. 
14. Zakończenie.   

 

Radni nie zgłosili uwag do zaproponowanego porządku obrad. 
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Ad p.2. 

Przewodniczący zapytał radnych o uwagi do projektu protokółu z poprzedniej sesji. 

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem protokółu z XXV sesji.  

Za przyjęciem protokółu głosowało 15 obecnych  radnych – przyjęty został jednogłośnie. 

 

Ad p.3. 

W kolejnym punkcie obrad przewodniczący Rady zaprosił radnych do zgłaszania 

interpelacji, wniosków i zadawania pytań. 

 

Jako pierwszy głos zabrał radny Radosław Sobecki, który zapytał o sprawę uruchomienia 

działalności „Orlików” na terenie gminy - czy są już podpisane umowy z animatorami 

sportu i od kiedy rozpocznie się ich działalność. 

Radny Piotr Sikorski prosił o informację o działalności Gminnego Klubu Sportowego w 

Krzemieniewie, ponieważ „doszły go słuchy”, że źle się tam dzieje. 

Ponadto prosił o rozpatrzenie możliwości zagospodarowania lub sprzedania sali nad 

remizą strażacką w Krzemieniewie, gdyż jest ona niewykorzystana. 

Radne Małgorzata Tarnowska i Henryka Przybylska prosiły o usunięcie krzewów na ul. 

Kwiatowej i Brzozowej w Garzynie oraz w Belęcinie, przy drodze wyjazdowej do Siemowa. 

Radny Piotr Sikorski poruszył sprawę oczyszczalni na Osiedlu w Garzynie - pytał jak 

przedstawia się sprawa jej przebudowy-modernizacji. 

Radny Zbigniew Ptak: 

- poinformował, że  Spółdzielnia Mieszkaniowa w Garzynie interweniowała u niego jako u 

Sołtysa wsi, o wyegzekwowanie od OHZ w Garzynie obowiązku wykaszania traw na 

należących do Ośrodka działkach przy ul. Kościelnej,  

- zgłosił, że w zatoczce na przystanku autobusowym w Garzynie zbiera się woda - prosił o 

zgłoszenie sprawy do odpowiednich służb, 

- w imieniu mieszkańców wsi prosił o zbadanie sprawy zabezpieczenia sprzętu sportowego 

należącego do Gminnego Klubu Sportowego. 

Radna Maria Kamyczek poruszyła sprawę bezpieczeństwa drogowego i zapytała dlaczego 

nie ma znaku „STOP” na wyjeździe od strony Belęcina i zajazdu Dobrodziej do drogi 

głównej. 

Radna Alina Kamieniarz poinformowała, że mieszkańcy ul. Wiejskiej cieszą się z 

zaplanowania budowy chodnika na jej odcinku w kierunku Bielaw ale pytają, czy mogą 

podłączyć ujścia wód deszczowych do prowadzonej kanalizacji. 

 

 

Ad p.4. 

Przewodniczący Rady poprosił panią skarbnik o przedstawienie projektu uchwały w 

sprawie dokonania zmiany w budżecie gminy Krzemieniewo na 2013 r. 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt i wyjaśniła m.in., że zmiany dotyczą zwiększenia 

planowanych dochodów o nadwyżkę budżetową z 2012 r. w kwocie 2.406.786,- zł oraz 

planowanych wydatków budżetu po wprowadzeniu zadań z tej nadwyżki.  
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Przedstawiony przez Panią Skarbnik materiał stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 

protokółu. 

Swe wystąpienie pani Skarbnik zakończyła odczytaniem projektu uchwały w sprawie zmian 

w budżecie gminy na 2013 r. 

Po odczytaniu treści uchwały radny Marek Garbacz zapytał, czy celowy jest remont sceny 

w GCK w Krzemieniewie.  

Wójt odpowiedział, że zadanie to zostało zaplanowane dlatego, że jest szansa pozyskania 

na nie środków zewnętrznych - można go było nie planować, ale wtedy rezygnowalibyśmy 

z szansy pozyskania dodatkowych środków dla gminy. 

Radna Józefa Adamska poruszyła sprawę budowy ścieżki rowerowej od Lubonii do 

Oporówka i zapytała, czy jak ścieżka zostanie wybudowana, to czy do końca drogi 

położony ostanie również krawężnik. 

Wójt odpowiedział, że jest to zadanie Powiatu i sądzi, że ścieżka ta zaplanowana jest do 

samego skrzyżowania; dodał ponadto, że może tam wystąpić problem z uzyskaniem 

pozwolenia na usunięcie drzew. 

Radna Mirosława Nowak zapytała, czym spowodowana jest różnica w kosztach budowy 

„Domu wiejskiego” w Kociugach  a podobnego, zaplanowanego w Bojanicach. 

Wójt odpowiedział, że zaplanowane koszty to wstępny szacunek ale koszt „Domu” w 

Bojanicach będzie wyższy, ponieważ tam należy wykupić grunt pod budowę. 

Radny Piotr Sikorski zapytał, czy ciąg pieszo–jezdny w Garzynie przy drodze krajowej nr 12 

będzie budowany do drogi w kierunku suszarni w Drobninie. 

Wójt odpowiedział, że planowany ciąg pieszo jezdny będzie również spełniał rolę drogi 

wewnętrznej i potwierdził, że jest zaplanowany aż do drogi prowadzącej do Drobnina. 

Radny Marek Garbacz zapytał, z czego wynika taka duża różnica w oszczędnościach 

uzyskanych w szkołach w Pawłowicach i w Drobninie. 

Wójt odpowiedział, że oszczędności w szkole w Pawłowicach związane z gromadzeniem 

środków, na większe zadania planowane w roku bieżącym. 

Radny Garbacz zapytał również, czy jest już znany termin realizacji wodociągu w 

Mierzejewie i połączenia go z siecią w Drobninie. 

Wójt odpowiedział, że ma to nastąpić niebawem, ale wszystko uzależnione jest od 

warunków atmosferycznych. Na to zadanie zabezpieczone są środki w MZWiKW we 

Wschowie. 

Ponieważ innych uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wnoszono,   

przewodniczący zarządził głosowanie.  

Za przyjęciem uchwały na 15 obecnych radnych głosowało 15 radnych,  

Uchwała została przyjęta i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu.  

 

Ad p.5. 

Skarbnik Gminy pani Dorota Andrzejewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

dokonania zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2013 – 2016. 

Wyjaśniła, że konsekwencją zmian w budżecie jest również zmiana w WPF. 

Ponieważ pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, Przewodniczący Rady 

przeprowadził głosowanie. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało 15 obecnych radnych.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu. 

 

Ad p.6. 

W kolejnym punkcie porządku obrad pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w 

sprawie zmiany uchwały o pomocy finansowej dla Powiatu Leszczyńskiego w roku 2013. 

Uwag do zaproponowanej uchwały nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie nad przedłożonym projektem uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 obecnych radnych - została przyjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik nr 6  do niniejszego protokołu. 

 

Ad p.7. 

W kolejnym punkcie obrad Przewodniczący poprosił pana Wójta o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Krzemieniewo. 

Wójt przedstawiając projekt poinformował, że przedmiotowa uchwała została przesłana 

radnym wraz z zaproszeniami na sesję a Komisja Infrastruktury bardzo wnikliwie 

analizowała projekt uchwały na swoim posiedzeniu. Poinformował ponadto, że, w 

porównaniu z regulaminem dotychczasowym, projekt wprowadza zmiany niewielkie,  

„kosmetyczne” i że są one uzgodnione ze związkami zawodowymi nauczycieli, które 

zmiany te zaakceptowały. Zapytał, czy ma ten dokument w całości odczytać. Radni zgodnie 

uznali, że jest to zbędne. 

Przewodnicząca Komisji pani Adamska zwróciła uwagę, że niektóre zmiany w nowym 

projekcie regulaminu są  istotne i bardzo ważne. 

Radny Marek Garbacz i radny Piotr Sikorski podziękowali dyrektorom szkół za bardzo 

efektywne wykorzystywanie środków finansowych. 

Ponieważ inni radni nie zgłaszali uwag do zaproponowanej uchwały, przewodniczący 

przeprowadził głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 obecnych radnych.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokółu. 

 

Ad p.8. 

Projekt uchwały w sprawie kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli szkół i 

placówek prowadzonych przez Gminę Krzemieniewo przedstawił również pan Wójt. 

Poinformował, że podobnie jak wcześniejsza uchwała tak i ta dotyczy tylko kosmetycznych 

zmian wcześniej obowiązującej uchwały. 

Ponieważ radni nie zgłaszali uwag do zaproponowanej uchwały, przewodniczący 

przeprowadził głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 obecnych radnych.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokółu. 
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Ad  p. 9. 

Kolejny projekt uchwały przedstawił również pan Wójt. Uchwała dotyczy ustalenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin nauczycieli, dla których wymiar ten jest 

nieokreślony. 

Poinformował, że uchwała ta dotyczy tylko wąskiej grupy nauczycieli, m.in. logopedów 

oraz innych specjalistów prowadzących zajęcia specjalistyczne w szkołach . 

Radni nie wnosili uwag do zaproponowanej uchwały, w związku z tym Przewodniczący 

zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 obecnych radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu. 

 

Ad  p. 10 

O przedstawienie kolejnego projektu uchwały Przewodniczący poprosił panią Sekretarz. 

Pani Sekretarz wyjaśniła, że uchwała w sprawie Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Krzemieniewie była uchwalona na ostatniej sesji, jako akt prawa 

miejscowego. W międzyczasie jednak otrzymaliśmy z Wydziału Nadzoru Wielkopolskiego 

Urzędu Wojewódzkiego informacje, że statut nie stanowi prawa miejscowego i dlatego 

przedstawianą uchwałę należy podjąć ponownie ale jako uchwałę zwykłą bez zapisu o 

publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. 

Radni nie zgłaszali uwag do zaproponowanej uchwały. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie nad uchwałą. Za przyjęciem uchwały głosowało 

15 obecnych radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 10 do 

niniejszego protokółu. 

Przewodniczący  ogłosił 15 min. przerwę w obradach. 

 

Ad p.11. 

Po przerwie przewodniczący  poprosił pana Zastępcę Wójta Ryszarda Patelkę  o 

przedstawienie projektu uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Krzemieniewo. 

Po odczytaniu projektu przez zastępcę Wójta, Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Rozwoju 

Gospodarczego poinformowała, że jej komisja na swoim posiedzeniu bardzo wnikliwie 

analizowała projekt tego regulaminu i oceniła, że jest on dobrze opracowany,  

Radna Józefa Adamska poinformowała, że jej Komisja również zaakceptowała projekt 

regulaminu i będzie głosować za jego przyjęciem. 

Sołtys wsi Kociugi zapytał, czy w związku ze wskazaniem, że na 1 osobę powinno się mieć 

30-litrowy pojemnik na odpady, to czy to oznacza, że przy licznej rodzinie będzie można 

mieć np. 2 pojemniki.  

Radny Marek Garbacz zapytał kiedy będzie ogłoszony przetarg na odbiór śmieci oraz kiedy 

będzie rozstrzygnięcie tego przetargu. 

Wójt odpowiedział, że jeszcze nie wiadomo kiedy będzie ogłoszony przetarg, co wiąże się z 

procesem trwającego właśnie organizowania się Związku Komunalnego a to ten właśnie 

Związek będzie przetarg ogłaszał i rozstrzygał. 
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Ponieważ radni nie wnosili innych uwag do zaproponowanej uchwały, Przewodniczący 

poddał ją  pod głosowanie. 

Za przyjęciem głosowało 15 obecnych radnych.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 11  do niniejszego protokółu. 

 

Ad p.12. 

W kolejnym punkcie porządku obrad pan  Ryszard Patelka Z-ca Wójta  przedstawił projekt 

uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Krzemieniewo. 

Wyjaśnił, że przepisy prawa obligują jednostki samorządowe do corocznego 

podejmowania wymienionej uchwały. 

Ponieważ  pytań nie było, przewodniczący przeprowadził głosowanie nad uchwałą.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 12 do protokółu. 

 

Ad p.13. 

Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej w roku 2013 przedstawił 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  pan Radosław Sobecki. 

Po przedstawieniu projektu uchwały Radny Piotr Sikorski zaproponował, aby 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej częściej składał na sesji informacje o wykonanych 

kontrolach. 

Ponieważ radni  nie wnosili innych uwag do zaproponowanej uchwały, Przewodniczący 

przeprowadził głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 obecnych radnych. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokółu 

 

Ad p. 14. 

Kontynuując obrady pan Przewodniczący poprosił panią Sekretarz o przedstawienie 

sprawozdania z realizacji Programu współpracy gminy Krzemieniewo z organizacjami 

pozarządowymi w 2012 r. 

Pani Sekretarz sprawozdanie przedstawiła; stanowi ono załącznik nr 14 do niniejszego 

protokółu. 

Radni sprawozdanie przyjęli z aprobatą. 

 

Ad p.15. 

Do zgłoszonych pytań i interpelacji Wójt odniósł się następująco. 

- w sprawie uruchomienia obiektów sportowych typu „ORLIK” na terenie gminy 

poinformował, że zasady są takie jak w roku ubiegłym – boiska te będą czynne od 1 

marca do 30 listopada i na każdym z tych obiektów zatrudnieni są animatorzy sportu. 

- w sprawie działalności Gminnego Klubu Sportowego poinformował, że Klub ten jest 

organizacją pozarządową, która działa na własnych zasadach wg ustalonego swojego 
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regulaminu; jeżeli chodzi o sprawy finansowe to Urząd Gminy jest właśnie w trakcie 

rozliczania się z Klubem z działalności w roku ubiegłym. 

- w sprawie sali nad remizą strażacką w Krzemieniewie, poinformował, że jeżeli będzie 

wola państwa Radnych to obiekt ten zostanie przygotowany do sprzedaży. 

- w sprawie wycinki krzewów -  sprawdzimy które z tych prac należą do obowiązków 

gminy, a które do Powiatu i będziemy je systematyczne wykonywać. 

- w sprawie uporządkowania terenu w Garzynie – zwrócimy się do Agencji, aby ten 

teren uporządkowała, 

- sprawa odwodnienia zatoczki na przystanku autobusowym - postaramy się usunąć 

przyczynę gromadzenia się tam wody. 

- za zabezpieczenie sprzętu sportowego odpowiedzialny jest Gminny Klub Sportowy 

- w sprawie postawienia znaku „STOP” - wniosek taki był już składany do Krajowej 

Dyrekcja Dróg, która uznała, że jest w tym miejscu niepotrzebny; wniosek ten 

jednak ponowimy,  

- w sprawie podłączania się z wodą deszczową do istniejącej kanalizacji przy okazji 

budowy chodnika w Krzemieniewie w kierunku Bielaw Wójt poinformował , że 

zainteresowani tym mieszkańcy również osobiście pytali o to w Urzędzie Gminy i 

otrzymali odpowiedź, że można będzie włączyć do kanalizacji tylko wodę deszczową 

ale wody z pól i z podwórzy już nie. 

Ad p. 16. 

W wolnych głosach i wnioskach przewodniczący poprosił o zabranie głosu radnego 

Radosława Sobeckiego, który zgłosił przed sesją prośbę aby mógł przedstawić informacje z 

działalności Powiatowej Rady Zatrudnienia, której jest członkiem.  

Pan Sobecki informację taką przedstawił. 
Następnie Radny Marek Garbacz zaapelował do władz gminy o przyspieszenie prac 

związanych z budowa kanalizacji w całej gminie. 

Sołtys wsi Kociugi pan Stanisław Józefiak prosił o wycinkę krzewów w Kociugach oraz 

czyszczenie studzienek kanalizacyjnych. 

Sołtys wsi Zbytki pan Jan Serwatka, zapytał czy należy już wypowiadać umowy na wywóz 

śmieci zawarte przez mieszkańców z MZO i innymi firmami. 

Wójt odpowiedział że tak, umowy te należy już wypowiadać, ze skutkiem na dzień 30 

czerwca 2013 r. 

 

Ad.p. 17. 

Innych spraw nie poruszano.  

O godzinie 160 0przewodniczący podziękował zebranym za udział w sesji i zamknął obrady. 
 
 

 
 

Protokółowała: 

  
Przewodniczący 

Rady Gminy w Krzemieniewie 
 

 
(Bogusława Stróżyńska)  ( Stanisław Osięgłowski) 

 


